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Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan DanaPRULink Managed Fund is a managed fund that seeks to maximise returns over medium to long term. This 

is achieved by investing in shares and fixed interest securities through PRULink Equity Fund and PRULink 

Bond Fund and in any other PRULink funds that may become available in the future.
 

PRULink Managed Fund乃是一项管理基金, 其目标为在中至长期内赚取最高的回酬。为达致此目标, 本

基金通过 PRULink Equity Fund, PRULink Bond Fund 以及其他将会推介的PRULink fund以投资于股票

和固定利率证券。
 

PRULink Managed Fund merupakan satu dana terurus yang bertujuan menyediakan pulangan yang 

maksimum bagi jangka sederhana hingga panjang. Ini boleh dicapai dengan pelaburan dalam 

saham-saham dan sekuriti faedah tetap melalui PRULink Equity Fund dan PRULink Bond Fund dan dalam 

mana-mana dana PRULink yang mungkin ada di masa depan.
 

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan Eastspring Investments Berhad
.

 瀚亚投资有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 14/09/1999
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM1,866,984,390.75
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan 1.50%
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM3.57526
.

PRULink Managed Fund

70% FTSE-Bursa Malaysia 100 (FBM 100) 
+ 30% 12 Month Maybank Fixed Deposit 
Rate

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana

PRULink Managed Fund vs 70% FTSE-Bursa Malaysia 100 (FBM 

100) + 30% 12 Month Maybank Fixed Deposit Rate

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

-2.10%

-2.59%

0.49%

-2.10%

-3.41%

1.31%

-0.63%

-2.39%

1.76%

0.36%

-1.47%

1.83%

4.37%

-1.74%

6.11%

11.02%

2.78%

8.24%

257.53%

131.14%

126.39%

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

% NAV

1 70.42PRULink Equity Fund

2 27.02PRULink Bond Fund

3 2.58PRULink Money Market Fund

4 -0.02Cash, Deposits & Others

PRULink Equity Fund
Top 10 Holdings

10大持股 / 10 Pegangan Teratas

%

1 9.00Public Bank Berhad

2 8.04Malayan Banking Berhad

3 5.84CIMB Group Holdings Berhad

4 4.94Tenaga Nasional Berhad

5 3.18Petronas Chemicals Group 

Berhad

6 2.84IHH Healthcare Berhad

7 2.78Axiata Group Berhad

8 2.66Digi.Com Berhad

9 2.33Inari Amertron Berhad

10 2.30Hong Leong Bank

PRULink Bond Fund

Top 10 Holdings
10大持股 / 10 Pegangan Teratas

%

1 3.06Government Investment 

Issues*

2 3.01Malaysia Government 

Securities

3 2.61Affin Bank Berhad

4 2.43Danainfra Nasional Berhad*

5 2.41Danainfra Nasional Berhad*

6 2.26Sarawak Energy Berhad*

7 2.18Government Investment 

Issues*

8 2.02Sarawak Energy Berhad*

9 1.91Ambank (M) Berhad

10 1.87Manjung Island Energy Berhad

* Different coupon rates & maturity dates for each.
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

Equity / 股票市场 / Ekuiti.

Malaysian equity markets trended lower for the month of November, as investors sentiment turned negative as details of the Budget 2022 was digested. The 

announcement of Cukai Makmur or prosperity tax will have a negative impact on earnings from the one- off corporate windfall tax, in addition to the removal of tax 

exemptions on foreign source income. Moreover, raising the Stamp Duty for share transactions by 50% and the abolishment of the stamp duty limit of RM200 effective 

1 Jan 2022 could dampen trading activities in the stock market. The market sell-down was also partly due to concerns over the threat of the Omicron variant of 

Covid-19 on global economic recovery. The other factors that may have dampened market sentiment in November include concerns over ESG as Dyson announced 

that it had cut ties with ATA IMS, following an audit on its labour practices.

The FBMKLCI Index declined 48.33 points in November to close at 1,513.98 points, down 3.09%. The FBM Small Cap index declined 7.71% for the month, 

underperforming the FBMKLCI index.

马来西亚股市于11月份走低，因为投资情绪在市场消化了2022年财政预算案的细节后转为负面。除了取消海外来源收入免税，政府宣布征收“繁荣税”（Cukai 

Makmur）还将对一次性企业暴利税的收益产生负面影响。此外，政府建议从2022年1月1日起提高股票交易的印花税（Stamp Duty）50%并废除RM200的印花税上限

也冲击股市交易。另外，市场担忧新冠病毒变异体奥密克戎（Omicron）将威胁全球经济复苏也拖累股市遭到抛售。其他于11月份打击情绪的因素还包括市场对环

境、社会和公司治理（ESG）的担忧；戴森（Dyson）在对开泰（ATA IMS）的劳动实践进行审查后宣布终止与后者的合作关系。

富时隆综指于11月份下跌48.33点或3.09%，以1,513.98点挂收。富马小资本指数月内走低7.71%，表现较隆综指逊色。

Pasaran ekuiti Malaysia mengalir lebih rendah di bulan November, apabila sentimen pelabur bertukar negatif sebaik mencerna butiran Bajet 2022. Pengumuman Cukai 

Makmur atau cukai kemakmuran akan memberi impak negatif kepada pendapatan ekoran cukai durian runtuh korporat sekali sahaja (one-off), selain penghapusan 

pengecualian cukai ke atas pendapatan sumber asing. Selain itu, kenaikan Duti Setem ke atas urus niaga saham sebanyak 50% dan pemansuhan had duti setem 

sebanyak RM200 yang berkuat kuasa mulai 1 Januari 2022 boleh melembapkan aktiviti perdagangan dalam pasaran saham. Penurunan nilai pasaran / harga jualan 

pasaran juga sebahagiannya disebabkan oleh kebimbangan terhadap ancaman varian Omicron Covid-19 terhadap pemulihan ekonomi global. Faktor lain yang 

mungkin menjejaskan sentimen pasaran pada bulan November termasuk kebimbangan terhadap ESG apabila Dyson mengumumkan bahawa ia telah memutuskan 

hubungan dengan ATA IMS, berikutan audit tentang amalan pekerjanya.

Indeks FBMKLCI susut 48.33 mata pada November lalu ditutup pada 1,513.98 mata, turun 3.09%. Indeks FBM Small Cap merosot 7.71%di bulan tersebut, tidak 

mengatasi prestasi indeks FBMKLCI.

Fixed Income / 固定收益市场 / Pendapatan Tetap
.

Jerome Powell has been renominated as the Federal Reserve (the “Fed”) Chair by President Biden, citing the need for a steady, tested and principled leadership at the 

central bank. Meanwhile, Lael Brainard, who is perceived as more dovish, has been promoted to replace outgoing Vice Chair Richard Clarida . After the nomination, 

Powell indicated that the Fed would continue to use its tools to support the labour market and ensure high inflation does not become entrenched. Nevertheless, Powell 

stunned the markets with a hawkish turn last week, acknowledging that it is time to retire the word “transitory” to Fed’s inflation narrative and suggesting that the Fed 

could wrap up its tapering sooner than the expected mid-2022 finish as the new Omicron variant could make the inflationary situation more unpredictable.

Malaysia’s 3Q2021 GDP contracted by 4.5% YoY (2Q2021: +16.1% YoY), adversely affected by the re-imposition of stricter containment measures during the quarter. 

However, economic activities and the labour market have improved at the end of the quarter following the gradual relaxation of restrictive measures. Notably, 

unemployment rate declined further to 4.5% in Sep 2021 (Aug 2021: 4.6%) while total employment hit another new record high to 15.46m. Separately, Bank Negara 

Malaysia assured market that Malaysia is not facing stagflation and its monetary policy will continue to be data dependent.

Malaysia’s sovereign yield curve ended flatter in Nov 2021. The yields of the 3Y, 5Y, 10Y and 15Y MGS declined 1bp, 7bps, 7bps and 17bps respectively to close the 

month at 2.67%, 3.12%, 3.51% and 3.86% respectively. Similarly, the MGII curve also closed flatter with the 3-year MGII ended the month unchanged at 2.76% while 

the yields of the 5Y, 10Y and 15Y MGII fell 9bps, 16bps and 20bps to close at 3.10%, 3.56% and 3.99% respectively.

杰罗姆·鲍威尔获美国总统拜登提名再度出任美联储主席，理由是央行需要稳定、经过考验和有原则的领导层。与此同时，被视为更加鸽派的布雷納德（Lael 

Brainard）将接替即将卸任的理查德·克拉里达（Richard Clarida）成为美联储副主席。获得提名后，鲍威尔表示美联储将继续使用其工具来支持劳动力市场并确保高

通胀不会变得根深蒂固。尽管如此，鲍威尔上周的强硬立场震惊了市场；他承认现在是时候停止在美联储的通胀叙述中使用“过渡性”一词，并暗示美联储可能会比预期

的 2022 年中期更早结束缩减购债，因为新的变异体奥密克戎（Omicron）可能会使通胀情况更加难以预测。

马来西亚 2021 年第三季度国内生产总值按年萎缩4.5%（2021 年第二季度：按年增长 16.1%），受到该季度重新实施更严格遏制措施的不利影响。但随着限制措施的

逐步放松，经济活动和劳动力市场在该季度末有所改善。值得注意的是，失业率在 2021年 9 月进一步下降至 4.5%（2021 年 8 月：4.6%），而总就业人数再创历史

新高，达到 1,546 万人。另外，马来西亚国家银行向市场大派定心丸，指马来西亚不会面临滞胀，同时其货币政策将继续取决于数据。

2021年11月，马来西亚主权收益率曲线以持平姿态结束交易。3年、5年、10年和15年大马政府债券收益率分别下跌1、7、7和17个基

点，以2.67%、3.12%、3.51%和3.86%结束当月的交易。同样地，大马政府投资票据收益率曲线也以更持平的姿态挂收，3年大马政府投资票据保持不变；5年、10年

和15年大马政府投资票据则分别跌9、16和20个基点，以3.10%、3.56%和3.99%挂收。

Jerome Powell telah dinamakan semula sebagai Pengerusi Rizab Persekutuan ("Fed") oleh Presiden Biden, memetik keperluan bagi kepimpinan yang mantap, teruji 

dan berprinsip di bank pusat. Sementara itu, Lael Brainard, yang dianggap lebih lembut, telah dinaikkan pangkat bagi menggantikan Naib Pengerusi Richard Clarida 

yang akan bersara. Selepas pencalonan, Powell menyatakan bahawa Fed akan terus menggunakan peralatannya untuk menyokong pasaran pekerja di samping 

memastikan inflasi yang tinggi tidak berakar umbi. Namun begitu, Powell mengejutkan pasaran dengan perubahan yang agresif minggu lalu, mengakui bahawa sudah 

tiba masanya untuk menghentikan penggunaan perkataan "peralihan" kepada naratif inflasi Fed dan mencadangkan bahawa Fed boleh menamatkan penirusan lebih 

awal berbanding jangkaan penamat pada pertengahan 2022 memandangkan varian baru Omicron boleh menjadikan keadaan inflasi semakin tidak dapat diramalkan.

KDNK suku ketiga 2021 Malaysia menguncup sebanyak 4.5% YoY (Suku kedua 2021: +16.1% YoY), terjejas teruk ekoran pengenaan semula langkah pembendungan 

yang lebih ketat pada suku tersebut. Walau bagaimanapun, aktiviti ekonomi dan pasaran pekerja bertambah baik pada penghujung suku ketiga berikutan pelonggaran 

langkah sekatan secara beransur-ansur. Terutamanya, kadar pengangguran menurun lagi kepada 4.5% pada September 2021 (Ogos 2021: 4.6%) manakala jumlah 

guna tenaga mencecah satu lagi rekod tinggi baharu 15.46 juta. Secara berasingan, Bank Negara Malaysia memberi jaminan kepada pasaran bahawa Malaysia tidak 
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menghadapi stagflasi dan dasar monetarinya akan terus bergantung kepada data.

Keluk hasil kerajaan Malaysia berakhir lebih mendatar pada November 2021. Hasil MGS 3-Y, 5-Y, 10-Y dan 15-Y masing-masing susut 1 mata asas, 7 mata asas, 7 

mata asas dan 17 mata asas lalu masing-masing menutup bulan tinjauan pada 2.67%, 3.51%, dan 3.51%. Begitu juga, keluk MGII ditutup lebih rata dengan MGII 3 

tahun mengakhiri bulan tidak berubah pada 2.76% manakala hasil MGII 5-Y, 10-Y dan 15-Y masing-masing turun 9 mata asas, 16 mata asas dan 20 mata asas lalu 

ditutup pada 3.10%, 3.56% dan 3.99%.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan

Equity / 股票市场 / Ekuiti
.

Malaysia unfortunately lacks positive catalysts to drive the market. Corporate earnings will mostly be hit in assessment year 2022 as a result of the Cukai Makmur 

announced in Budget 2022, dampening earnings growth for yet another year. Nevertheless, Malaysia’s macro outlook should be more positive for 2022, given the high 

level of Covid-19 vaccination rates amongst adults, and good trends for the adolescent age group. Covid-19 cases reported in Malaysia remains stubbornly high 

between 4000-5000 a day, and the discovery of a highly mutated Covid-19 variant, which WHO has named Omicron, has spooked global markets. Data on this new 

variant will unfold in the coming weeks, however so far, the reported symptoms of those infected with Omicron Covid-19 have been mild. If Covid-19 cases in Malaysia 

and globally can be contained, reopening plays may continue to perform well. Political tensions may ease until mid-2022 as the PH party had agreed to a “cease-fire” 

at least until then.

不幸的是，马来西亚缺乏推动市场的积极催化剂。2022 年预算案宣布实施“繁荣税”（Cukai Makmur）将打击2022 评估年度的企业收益，又一年抑制了盈利增长。无

论如何，由于成人的新冠疫苗接种率高企，以及青少年接种趋势向好，马来西亚 2022 年的宏观前景料更加正面。惟大马的新冠病毒病例仍顽固地高企在每天 

4000-5000 例，而发现高度突变的 Covid-19 变体（世卫组织已将其命名为 Omicron）震惊了全球市场。关于这种新变体的数据将在未来数周内公布，但到目前为

止，据报道感染 Omicron的症状是轻微的。如果马来西亚和全球的Covid-19 病例得以获得控制，重新开放主题的股项可能会继续表现良好。政治紧张局势或缓和到 

2022 年中旬；至少在那之前，希盟已同意 “停火” 。

  
Malangnya Malaysia kekurangan pemangkin positif untuk memacu pasaran. Pendapatan korporat kebanyakannya akan terjejas pada tahun taksiran 2022 berikutan 

Cukai Makmur yang diumumkan dalam Bajet 2022 melembapkan pertumbuhan pendapatan untuk setahun lagi. Namun begitu, tinjauan makro Malaysia bagi tahun 

2022 seharusnya lebih positif, berikutan kadar vaksinasi Covid-19 di kalangan orang dewasa berada pada tahap tinggi, dan trend yang baik bagi kumpulan umur 

remaja. Kes Covid-19 yang dilaporkan di Malaysia kekal tinggi antara 4,000 hingga 5,000 sehari, dan penemuan varian Covid-19 yang sangat tinggi tahap mutasinya 

dan WHO menamakannya sebagai micron, telah memporak-perandakan pasaran global. Data mengenai varian baharu ini akan didedahkan dalam beberapa minggu 

akan datang, namun setakat ini, gejala yang dilaporkan bagi mereka yang dijangkiti Omicron Covid-19 adalah ringan. Sekiranya kes Covid-19 di Malaysia dan di 

peringkat global dapat dibendung, pembukaan semula mungkin akan terus menunjukkan prestasi yang baik. Ketegangan politik mungkin reda sehingga pertengahan 

2022 apabila parti PH telah bersetuju ke atas "gencatan senjata" sekurang-kurangnya sehingga tempoh tersebut.

Fixed Income / 固定收益市场 / Pendapatan Tetap
.

Malaysia’s headline inflation rate surged more than expected in Oct 2021, coming in at 2.9% YoY (Sep: 2.2% YoY) attributable mainly increases in costs of Transport 

(+11.3% YoY), Food & Non-Alcoholic Beverages (+1.9% YoY) as well as Housing, Water, Electricity, Gas and Other Fuels (+3.2% YoY). Year-to-date, inflation growth 

averaged 2.3% while core CPI remained subdued at 0.7% YoY, an indication that domestic demand has yet to fully recover. Full year inflation rate is expected to come 

in within BNM’s forecast of 2.0% to 3.0%.

There will be two auctions in the month of Dec 2021, the reopening of the 7 Y MGII 08/28 and the reopening of the 3-year MGS 06/24. While there is still ample liquidity 

in the system, the outcome of these auctions is likely to be influenced by prevailing market sentiment. On the corporate front, we expect mixed demand for corporate 

bonds as investors continue to be selective in their investments.

Malaysia’s sovereign yield curve has moved much higher since early of the year , underpinned by the narrative of a recovering economy and higher inflationary 

pressure in 2021. In the immediate term, we expect developments surrounding the Omicron variant, the 2022 auction calendar as well as the Fed’s decision on its 

tapering plan at its upcoming policy meeting will be closely watched. As for 2022, we believe the main themes surrounding the Malaysian bond market are Malaysia’s 

economic growth, monetary policy normalization, potential general elections and the supply-demand dynamics. On balance, we still see bonds facing headwinds in the 

medium-term on the back of expected sustainable economic recovery, unfavourable demand-supply dynamics and inflationary pressures. Going forward, we believe 

the performance of the bond market will continue to be dictated by economic data, effectiveness of vaccines as well as global risk sentiment .

马来西亚总体通货膨胀率2021年10月份的涨势较预期来得大，按年报2.9%（9月份：按年2.2%）；主要是因为运输（按年+11.3%）、食品与非酒精饮料（按

年+1.9%）以及住房、水、电、气和其他燃料（按年+3.2%）的成本上涨。年度至今，通胀率增长平均为2.3%；与此同时，核心消费价格指数保持低企在按

年0.7%，显示国内需求尚未完全复苏。全年通货膨胀率料介于国家银行的2.0%至3.0%预测范围内。

2021年12月将有两项招标，包括7年期大马政府投资票据08/28以及3年期大马政府债券06/24的增额发行。尽管系统中仍有充裕的流动性，这些招标的结果料将取决于

当前的市场情绪。企业债券方面，我们预料市场对企业债券的需求将参差不齐，因为投资者继续在投资方面保持选择性。

在经济复苏和2021年通胀压力升温的叙事支撑下，马来西亚主权收益率曲线自年初以来已上涨了许多。就近期而言，我们预计围绕新冠病毒变异体奥密克

戎（Omicron）、2022 年拍卖日历以及美联储在即将举行的政策会议上就其缩减购债的决定等发展将受到密切关注。至于 2022 年，我们认为围绕马来西亚债券市场

的关键主题包括大马的经济增长、货币政策正常化、潜在的大选和供需动态。总的来说，在预期的可持续经济复苏、不利的供需动态和通胀压力的背景下，我们仍然

认为债券将在中期内面临逆风。展望未来，我们认为债券市场的表现将继续由经济数据、疫苗有效性以及全球风险情绪主导。

Kadar inflasi utama Malaysia melonjak melebihi jangkaan pada Oktober 2021, mencatat peningkatan 2.9% YoY (Sep: 2.2% YoY) disebabkan terutamanya oleh 

peningkatan kos Pengangkutan (+11.3% YoY), Makanan & Minuman Bukan Beralkohol (+1.9% YoY ) serta Perumahan, Air, Elektrik, Gas dan Bahan Api Lain (+3.2% 

YoY). Setakat ini, purata pertumbuhan inflasi ialah 2.3% manakala IHP teras kekal lemah pada 0.7% YoY, satu petunjuk bahawa permintaan dalam negeri masih 

belum pulih sepenuhnya. Kadar inflasi setahun penuh dijangka berada dalam unjuran BNM iaitu sebanyak 2.0% hingga 3.0%.

Terdapat dua lelongan pada bulan Disember 2021, pembukaan semula MGII 7-Y 08/28 dan pembukaan semula MGS 3-Y 06/24. Walaupun masih terdapat kecairan 

yang mengucur dalam sistem, hasil lelongan ini mungkin dipengaruhi oleh sentimen pasaran semasa. Meninjau korporat, kami menjangkakan permintaan ke atas bon 

korporat bercampur-campur memandangkan pelabur terus selektif dalam pelaburan masing-masing.

Keluk hasil kerajaan Malaysia bergerak jauh lebih tinggi sejak awal tahun, disokong oleh naratif ekonomi yang semakin pulih dan tekanan inflasi yang lebih tinggi pada 

2021. Dalam jangka masa terdekat, kami menjangkakan perkembangan seputar varian Omicron, kalendar lelongan 2022 serta keputusan Fed mengenai pelan 

penirusannya semasa mesyuarat dasar yang akan datang akan diperhatikan dengan sepenuh minat. Bagi tahun 2022, kami percaya tema utama yang mengitari 
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除非另有说明，否则以下皆属截于2021年11月30日的数据

Semua data seperti pada 30 November 2021 melainkan jika dinyatakan

pasaran bon Malaysia ialah pertumbuhan ekonomi Malaysia, penormalan dasar monetari, kemungkinan pilihan raya umum dan dinamik penawaran-permintaan. 

Meninjau keseimbangan, kami masih melihat bon akan mendepani masalah dalam jangka sederhana susulan jangkaan pemulihan ekonomi yang mampan, dinamik 

permintaan-penawaran yang hambar dan tekanan inflasi. Melangkah ke hadapan, kami percaya prestasi pasaran bon akan terus ditentukan oleh data ekonomi, 

keberkesanan vaksin serta sentimen risiko global.

The Fund returned -2.10% for the month, outperforming the benchmark return of -2.59% by 0.49%. Year-to-date, the Fund returned -2.31%, outperforming the benchmark return of -3.95% by 

1.64%.

For equity, the outperformance was mainly due to the Fund’s underweight in Air Asia , ATA and Press Metal, as well as overweight in selective technology stocks such as Inari and MPI. . For fixed 

income, the outperformance in the month was attributed to the lower and flatter bond yield curve in November 2021. The stronger domestic market sentiment was due to concerns over the new 

Omicron variant and investor demand for long end bonds with supply for the year coming to an end.

As of end-November 2021, the Fund has 70.4% exposure in equities and 27.0% in bonds (versus Neutral position of 70:30 equity:bond).

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略 / Tinjauan dan Strategi Dana 
.

本基金月内交出-2.10%回酬，基准的是-2.59%，所以跑赢基准0.49%。年度至今，基金取得-2.31%回酬，超越回酬为-3.95%的基准1.64%。

检讨月份下表现超越主要是因为基金减持亚航（Air Asia）、开泰（ATA）和齐力工业（PMetal），并增持益纳利美昌（Inari）和马太平洋（MPI）等精选股票。至于固定收益，表现良

好归功于债券收益率曲线于2021 年 11月份走低且较为平坦。国内市场情绪走强的原因包括市场对新冠病毒变异体奥密克戎（Omicron）的担忧以及投资者对长端债券的需求，因今年

的供应即将结束。

截至2021年11月底，此基金在股票的投资比重为70.4%，债券的是27.0%（对比70:30股票：债券的中和部署）。

Dana mengembalikan -2.10%, mengatasi pulangan penanda aras -2.59% sebanyak 0.49%. Sejak awal tahun hingga kini, Dana mengembalikan -2.31%, mengatasi pulangan penanda aras 

-3.95% sebanyak 1.64%.

Bagi ekuiti, prestasi baik disumbangkan oleh Dana yang kekurangan pegangan dalam Air Asia, ATA dan Press Metal, serta pegangan berlebihan dalam stok teknologi terpilih seperti Inari dan 

MPI. Menyorot pendapatan tetap, prestasi baik pada bulan itu disumbangkan oleh keluk hasil bon yang lebih rendah dan lebih landai pada November 2021. Sentimen pasaran domestik yang 

lebih kuat disorong kebimbangan terhadap varian baru Omicron serta permintaan pelabur kepada bon jangka panjang dengan bekalan bagi tahun ini hampir ke penghujung.

Setakat akhir November 2021, Dana mempunyai 70.4% pendedahan dalam ekuiti dan 27.0% dalam bon (berbanding kedudukan Neutral 70:30 ekuiti:bon).

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, November 2021, Eastspring Investments Berhad

Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail. The fund fact sheet of the Target Fund will be available at www .prudential.com.my.

任何投资皆涉及投资风险,包括本金的损失. 单位的价值可能会扬升也会走低. 基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标. 上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者取决
于您的保费分配率与费用). 您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定. 保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品. 您保费投资的真实回酬可能会低于上
述回酬. 本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则，请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子. 如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以保单文件者为
准.若说明书的英文. 马来文和中文版有差异则以英文版为准. 有关目标基金的基 金说明书,请浏览 www.prudential.com.my.

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad. Lembaran Fakta Dana untuk Dana Sasaran akan tersedia di 
www.prudential.com.my      
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